
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 30/03/2022

Των: Αποστόλου Αβδελά, Βουλευτή Α΄ Θεσσαλονίκης
Κωνσταντίνου Χήτα, Βουλευτή Β΄ Θεσσαλονίκης

ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Εσωτερικών

ΘΕΜΑ: «Υποβάθμιση Κοινότητας Δημοτικής Ενότητας Κυθήρων»

Κύριε Υπουργέ,

Σύμφωνα με ενημέρωση κατοίκων Κυθήρων, ο Πολιτιστικός Σύλλογος Ποταμού
Κυθήρων, δια δημοσιευμένης επιστολής του, αναδεικνύει μια πλειάδα προβλημάτων, τα
οποία υποβαθμίζουν το Δ. Δ. Ποταμού. Κατά το περιεχόμενο αυτής υπάρχει
«…συνεχής υποβάθμιση του βόρειου τμήματος του νησιού.  Η υποβάθμιση αυτή έχει
άμεσες συνέπειες σε όλες τις δραστηριότητες των κατοίκων. Είτε αυτοί είναι
επαγγελματίες είτε απλοί άνθρωποι». Τα προβλήματα εστιάζονται: α) στη διαφαινόμενη
διακοπή λειτουργίας του παζαριού της Κυριακής στον Ποταμό, β) στην απαράδεκτη
κατάσταση συσσώρευσης απορριμμάτων σε περιοχή ύπαρξης ενός μόνο μεταλλικού
κάδου (στον χώρο δίπλα ακριβώς από τη δεξαμενή υδροδότησης του Ποταμού στην
Περιοχή Άγιος Ηλίας - Αεροφάρος), γ) στην απουσία τακτικού οδοκαθαρισμού και δ)
στη μη ολοκλήρωση του βιολογικού καθαρισμού των λυμάτων του Δ. Δ. Ποταμού.
Επιπροσθέτως, αναδεικνύεται η αναγκαιότητα αξιοποίησης του εγκαταλελειμμένου
Κοινοτικού Μεγάρου Ποταμού, το οποίο παραμένει κλειστό, και εγκατάστασης σε αυτό
Υπηρεσιών Δήμου.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Προτίθεστε όπως μας ενημερώσετε ποιες είναι οι θέσεις σας επί των αναδειχθέντων
θεμάτων, τα οποία θεωρούνται, βάσει της επιστολής του Πολιτιστικού Συλλόγου
Ποταμού Κυθήρων, ότι υποβαθμίζουν το βόρειο τμήμα των Κυθήρων και ποιες λύσεις
διατίθεστε να δώσετε σε έκαστο εκ των παρατιθέμενων;
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